

## 安康人造草坪材料，安康人造草坪厂家

产品名称	安康人造草坪材料，安康人造草坪厂家
公司名称	湖北盛立体育科技有限公司
价格	.00/个
规格参数	
公司地址	塑胶跑道,塑胶跑道生产厂家,新国标塑胶跑道,混合型塑胶跑道,透气型塑胶跑道,EPDM塑胶跑道,硅PU球场,丙烯酸球场施工,足球场人造草坪材料,塑胶跑道价格每平方米多少钱
联系电话	15907164393 18627895877

## 产品详情

安康人造草坪材料，安康人造草坪厂家

人造草坪翻新前需要做哪些准备？

现在的人们为了健康都很注重运动，人造草坪球场是人们喜爱的运动场地，所以一些使用长久的人造草坪足球场都已经出现了不同程度的损坏。这种情况下，有必要对其进行翻新处理，以免对运动员造成伤害。

Nowadays, people pay great attention to sports for the sake of health. Artificial turf field is a favorite sports field, so some artificial turf fields that have been used for a long time have been damaged to different degrees. In this case, it is necessary to renovate it to avoid injury to the athletes.

在足球场上铺装新的人造草坪之前，必须将原本旧的人造草坪去除，这对于后续工作来说是非常关键的。去除旧人造草坪的时候要注意了，不要损坏本来的人造草坪根底，一般是水泥、沥青等。

The removal of old turf is crucial to the follow-up work before new turf is laid on the football field. When removing old artificial turf should be careful, do not damage the original artificial turf base, generally cement, asphalt and so on.

其次，由于人造草坪基本都是通过粘合剂粘合到地面、接缝带、无纺布上面的，因此在去除的时候只要用相应的工具将人造草坪和结合层铲除就可以了，不要使得人造草坪根底被损坏得坑坑洼洼

Secondly, since the artificial turf is basically glued to the ground, seam bands and non-woven fabric through adhesive, it is ok to remove the artificial turf and combination layer with appropriate tools, rather than making the base of artificial turf damaged.

完成上述去除工作之后，还要将原人造草坪足球场上的人造草坪、石英砂、橡胶颗粒等材料转移出去，这些材料是不能循环使用的。不仅是因为它们已经失去了原有良好的性能，而且其中肯定也夹杂了不少杂质，不适合在新的人造草坪中使用。

After the above removal work, the artificial turf, quartz sand, rubber particles and other materials on the original artificial turf soccer field should be transferred out, which cannot be recycled. Not only have they lost their original good performance, but they are certainly not suitable for use in new artificial turf.

在铺装运之家人造草坪之前一定要整理场地，有条件的尽量用水冲刷一遍，并且清楚场地上的浮土尘埃，确定达标之后才能正式开始铺装足球场上的人造草坪。运动场休闲人造草皮制作就找运之家。

sBefore laying artificial turf, make sure to clean the field. If possible, wash the field with water as much as possible.